
 

ACTA JUNTA DE GOVERN 

EXTRAORDINÀRIA 
 

DATA: 15 novembre 2021 HORA: 18:30 

LLOC: en línia 

ASSISTENTS: 

● PRESIDÈNCIA: FERRAN SENENT I DOMINGO 

● VICE-PRESIDÈNCIA: FRANCISCA HERRERO CUESTA 

● SECRETARIA: Mª BELÉN PIRÓ CAMPOS 

● TRESORERIA: INÉS GUTIÉRREZ GONZÁLEZ 

● VOCAL: SONIA RUBIO ROMAGUERA 

● VOCAL: ANA SELVA SELVI 

● VOCAL: Mª AMPARO FELIPE GALLARDO 

● GERÈNCIA: BÀRBARA ESPLUGUES (EN QUALITAT D’ASSESSORA) 

JUSTIFIQUEN ABSÈNCIA: 

● Eva Reina 

 

DATA CONVOCATÒRIA: 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, CANVI DE GESTORIA. 

2. APROVACIÓ SI ESCAU, ENVIAMENT GRATUÏT AGENDA COTSV. 

3. PRECS I PREGUNTES. 

 

Reunits en sessió ordinària, en primera convocatòria, els membres de la Junta de Govern del 

Col·legi Oficial de Treball Social de València, es procedeix a debatre els punts de l’ordre del 

dia proposats a la convocatòria de 15 de novembre de 2021. 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, CANVI DE GESTORIA 

 

PROPOSTA: 

La Tresoreria amb la col·laboració de la Gerent ha assumit l’encàrrec de valorar diferents 
gestories que li va fer la Junta de Govern, després de valorar com a necessari i urgent el 
canvi, donat que la gestoria que actualment treballa per al COTSV va rebre una valoració 



 

negativa del servei prestat. 
S’ha elaborat un document comparatiu de tres empreses amb el pressupost, indicadors 
positius i observacions de les entrevistes que es presenta davant la junta per seleccionar 
una d’elles. 

DEBAT: 

Es valora la competència i experiència en Col·legis de similars característiques al nostre i 
el coneixement del programa de gestió que utilitzem. A més s’ha tingut en compte que el 
pressupost s’ajuste a les nostres possibilitats. 

CONCLUSIÓ: 

Se sotmet a votació acceptar la proposta de l’assessoria García Teruel. 

VOTACIÓ: 

● a favor: 7 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat  aprovar la contractació de l’assessoria García Teruel. 

 

2. APROVACIÓ, SI ESCAU, ENVIAMENT GRATUÏT AGENDA 

COTSV 

 

PROPOSTA: 

Es planteja la possibilitat d'enviar gratuïtament l’agenda a les persones col·legiades que 
no puguen passar a arreplegar-la pel Col·legi. 

DEBAT: 

Una vegada consultat el cost de l’enviament massiu mitjançant Correos es considera 
inassumible la despesa. No obstant, hauríem de facilitar l'enviament a les persones 
col·legiades amb més dificultats per arribar al col·legi donat que viuen lluny de València. 
Per això s’habilitarà un formulari per a actualitzar les dades personals i demanar 
l’enviament. 
En cas de rebre varies sol·licituds del mateix lloc o de llocs pròxims s’estudiarà la 



 

possibilitat de fer un enviament col·lectiu. 

CONCLUSIÓ: 

Es descarta l’enviament massiu però es proposa un enviament selectiu en cas de ser 
necessari. 

VOTACIÓ: 

● a favor: 7 
● en contra:0 
● abstencions:0 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat fer un enviament selectiu de l’agenda a les persones col·legiades 

que tinguen dificultats per a arreplegar-la a la seu del Col·legi. 

 

 

 

3. PRECS I PREGUNTES 

● S’ha establert una línia de col·laboració permanent amb el Departament de Treball 

Social de la Universitat de València que ens permetrà poder fer visites a l’alumnat de 

3r i 4t i tractar amb ells i elles temes relatius a la col·legiació i la construcció de 

l’espai professional. 

● La comissió d’igualtat ha preparat una sèrie d’actes al voltant del 25 de novembre 

que es difondran a les nostres xarxes i espai web. Entre elles una xerrada sobre el 

programa Alba. La creació d’un marc per a compartir per xarxes socials i la 

participació en la manifestació. 

 

 

Sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 20:00 h. De tot el tractat, així com 

dels assistents i els acords adoptats, jo com a Secretària en dono fe, amb el vistiplau del 

President. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

A València a 15 de novembre de 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Sig. Ferran Senent i Domingo            Sig. Mª Belén Piró Campos 

              President       Secretària  


